

Bescheinigung der Wohnsitz- und Steuerverhältnisse nach dem Doppelbesteuerungsabkommen zwischen Dänemark und:

Certificate of residence and tax liability according to the double taxation treaty between Denmark and:

Staat / Country

Hiermit wird bestätigt, dass / *It is hereby certified that*

Nachname / *Surname*

Vorname(n) / *First name(s)*

Geburtsdatum / *Date of birth*

Personennummer / *Identification number / registration number*

Wohnhaft ist/war in: / *Has been a resident of:*

Staat / *Country*

Seit (Datum / *Since (date)*

Bis (Datum, an dem die Steuerpflicht
geendet hat) /
Until (date, if tax liability has ended)

Und entsprechend der national geltenden Steuergesetzgebung (Bestimmungen für hier ansässige Personen) der unbeschränkten Steuerpflicht unterliegt. Das Welteinkommen wird gemäß Art. 4 Abs. 1 des geltenden Doppelbesteuerungsabkommens versteuert, und die Person ist steuerlich ansässig in: /

And is subject to full tax liability on the income according to national tax legislation (the rules applying to people living in the country). The global income is taxed according to article 4(1) of the current double taxation treaty and the individual is considered to reside for tax purposes in:

Staat / *Country*

Adresse / *Address*

**Wird vom
Steueramt
ausgefüllt:**

*To be
completed
by the
Tax Agency*

Grundlage für diese Erklärung sind die Angaben, die zum Zeitpunkt der Unterzeichnung registriert sind /
This certificate is based on information registered on the date the certificate was signed.

Adresse der Steuerbehörde /
Address of the tax authority

Datum /
Date

Stempel und Unterschrift der Steuerbehörde /
Stamp and signature of the tax authority

Name des Unterzeichners / *Name of the signer*

Stellung des Unterzeichners / *Occupation of the signer*